
Pracovný výjazd s premiérom

Predseda vlády SR Eduarg Heger v nitrianskej pekárni PENAM hovoril o dostatku potravín
v súčasnom období. Slovensko dokáže vyprodukovať 168% obilnín. Podľa premiéra hoci časť z tohto
množstva ide aj na vývoz, naďalej vieme vykryť domácu potrebu tejto komodity.

„Nie je preto dôvod na žiadnu paniku v obchodoch, ľudia sa nepoterbujú zásobiť žiadnymi
potravinami“, ubezpečil pred novinármi spotrebiteľov predseda vlády SR E. Heger.

Vláda chce ale zvyšovať podiel slovenských potravín na pultoch obchodoch a ziskovosť slovenských
poľnohospodárskych a potravinárskych firiem. Minister pôdohospodárstva a rozvoja vidieka SR
Samuel Vlčan zopakoval opatrenia, ktoré štát v tejto súvislosti robí: ide napríklad o investičné výzvy
pre poľnohospodárov a potravinárov v objeme 314 mil. eur, posilnenie 3. piliera.

„K viac ako 5 mil. eur podpory, ktorú mimoriadne uvoľní EK pre Slovensko na zmiernenie následkov
vojny na Ukrajine, pridá štát ďalších 10 mil. eur. Možnosťou je aj využiť voľné plochy pôdy ležiacej
úhorom na pestovanie poľnohospodárskych plodín“, dodal minister S. Vlčan.



„Z histórie je známy citát: každá múdra vláda od staroveku sa stará o tom, aby obyvateľstvo malo
dostatok potravín. Tieto posledné opatrenia smerujú týmto smerom. Potravinári a poľnohospodári
vedia, čo majú robiť. My len hľadáme zastanie u tejto vlády, aby múdro rozhodla v oblasti
podporovania agropotravinárskeho priemyslu“, uviedol podpredseda Slovenskej poľnohospodárskej
a potravinárskej komory Marián Šolty.

Predseda vlády Eduard Heger sa poďakoval slovenským poľnohospodárom a potravinárom za
príkladné zvládnutie výroby potravín počas všetkých pandemických vĺn. Ocenil ich prínos pre
krajinu, spoločnosť a štát.

 


